
ZÁPIS ZE SCHŮZE PŘEDSEDNICTVA OLOMOUCKÉ SEKCE UNO 
S PRIMÁTOREM A RADOU SMOL 

dne 16. července 2012 
 
Přítomni za OS UNO-OK:  Podlaha, Příborský, Šnajdrová, Kroupová, Coufal 
Přítomni za Radu SmOl:  Novotný, Machová, Vlach, Doleček, Majer 
 
Schůzi zahájila náměstkyně primátora SmOl Machová. Předseda UNO Podlaha poděkoval za 
čas zástupcům Rady SmOl a předal slovo předsedkyni OS UNO Šnajdrové. 
 
1) Rozdělení výnosů z výherních přístrojů - na tento bod odpovídal pan Vlach, který uvedl, 
jak chce Rada SmOl s vyhláškou naložit a jak se ke změně legislativy postavit. Pan Podlaha 
popsal, jak neprůhledný byl stav v minulém období a vyjádřil se, že v praxi finance z tohoto 
odvětví obdrží vlastní, nebo spřátelené NO firem, které výherní automaty provozují. Paní 
Machová uvedla, že žádné výstupy nyní nejsou, že Rada SmOl nechce nic uspěchat. 
 
2) Změna grantových pravidel – na přípravě nových pravidel se pracuje, bude posuzováno i 
víceleté financování, termín do Rady SmOl září 2012. Náměstkyně Machová poděkovala 
zástupcům NNO za podklady k této věci. Šnajdrová nabídla zaslat ještě několik drobných 
technických podnětů. 
 
3) Propagace NNO v Radničních listech – primátor Novotný přislíbil, že zařídí „komunikační 
linku“ mezi redakcí RL a UNO-OK. Náměstek Vlach nabídl zástupcům NNO vložit přílohu o 
UNO-OK jako výroční vydání. 
 
4) Podpora mateřským centrům - podporovat mateřská centra více než jiné neziskové 
organizace nelze, vše řešit formou konkrétních žádostí. Situace RC Heřmánek je jiná v tom, 
že pronájemcem prostor, které RC využívá, není Město, ale škola. 
 
5) Krátkodobé využití Klubů pro seniory - paní Machová informovala, že NNO je mohou 
v omezené míře využívat k nekomerčním aktivitám, musí si podat konkrétní žádost. 
 
6) Zrušení Pasů pro držitele zlaté Janského plakety – pan Vlach uvedl, že důvodem je 
sjednocení slev v rámci IDOS. Do konce srpna bude podán návrh jiných kompenzací dárcům 
krve v obou radách (Rady SmOl i Rady Ol. Kraje). 
 
7) Šnajdrová poděkovala za podporu, kterou Olomoucká sekce UNO dostává formou 
zvýhodněného vývěsu letáků ve vozech DPMO. 
 
8) V čem vidí politická reprezentace roli neziskových organizací na území města Olomouce,  
které aktivity neziskových organizací podporovat rozhodně chce a které naopak jsou pro ni 
zbytné – paní Machová uvedla, že SmOl nechce vymezovat, které NNO jsou pro město 
potřebné a které ne, ani nebude předem rozhodovat o tom, které podporovat. Plánuje se pouze 
vytvoření páteřní sítě sociálních služeb. 
 
9) Šnajdrová představila projekt Senioři bez hranic, informovala, že bude probíhat 36 aktivit 
v průběhu července a srpna pro seniory zdarma a všechny aktivity jsou již v tuto chvíli 
naplněné. Primátor Novotný vidí tento projekt jako smysluplný.  
 
10) Náměstkyně Machová navrhla termín dalšího setkání na říjen 2012. 
 
Zapsal: Coufal 


